
 

 

PROTOKÓŁ NR 55/21 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 1 grudnia 2021 r. 

 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Piotra 

Kudlickiego odbyło się w trybie stacjonarnym, w siedzibie Starostwa Powiatowego w 

Otwocku przy ul. Górnej 13, w godzinach 16
15

 – 17
30

. W posiedzeniu udział wzięli wszyscy 

członkowie Komisji (lista obecności w załączeniu). 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Plan pracy komisji na 2022r. 

2. Cd. kontroli polityki kadrowej pod kątem celowości i kompetencji w Starostwie 

Powiatowym w Otwocku od roku 2017 do dnia kontroli. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego spotkania komisji. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący przedstawił plan pracy komisji rewizyjnej na 2022r. Członkowie zapoznali 

się z projektem, po wymianie uwag i wyjaśnieniach komisja przyjęła plan zgodny z projektem 

przez aklamację.  

Ad. 2  
 

Omówiono wybrane aspekty kontroli SP w Otwocku. 

  

Organizacja pracy, regulamin organizacyjny. Omówiono stan aktów normatywnych, przyjęto 

wstępne ustalenia w formie projektu zapisów protokołu. 

Omówiono stan zatrudnienia w kontekście zadań merytorycznych, w podziale na komórki 

organizacyjne starostwa. Zapoznano się z materiałami przekazanymi przez kontrolowanego.  

Omówiono nabory na wolne stanowiska, procesy rekrutacyjne, wstępne spostrzeżenia.  

Omówiono sprawy kwalifikacji na poszczególnych stanowiskach. 

Omówiono kwestie wynagradzania pracowników, średnich wynagrodzeń, dodatków 

personelu oraz kadry zarządzającej.  

Komisja zapoznała się z całością materiałów przekazanych przez kontrolowanego, oceniono 

kompletność i adekwatność dokumentów w stosunku do oczekiwań komisji i brak 

konieczności ubiegania się o dodatkowe informacje. Informacje dotyczące liczby osób w 

komórkach wg posiadanego stanowiska, zawarte są w innej dokumentacji, stąd komisja nie 

będzie występowała o nie osobno.  

Wyjątkiem jest liczba pracowników Starostwa ogółem. Można ją ustalić sumując 

poszczególne komórki, natomiast nie można tego ustalić odnośnie stanów historycznych. Stąd 

też komisja zwróci się do o te informacje ponownie.  

 

Ad. 3 
Protokół z ubiegłego posiedzenia Komisji został przyjęty przez aklamację.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczył i protokołował:  

 

         

                                                  Piotr Kudlicki 


